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Ett ökat nyttjande av stadens skolidrottslokaler är en återkommande önskan från 
föreningslivet och något som tagits upp flertalet gånger i idrottsnämnden. I budget för 2022 
delade idrotts- och utbildningsnämnden uppdraget att arbeta för ett ökat nyttjande av 
idrottshallar och årligen i lokalförsörjningsplanen analysera och redovisa till 
kommunstyrelsen hur nyttjandegraden utvecklas. Tyvärr kan vi konstatera att båda nämnderna 
misslyckats med att återkomma i frågan. Trots budgeterade pengar i budget 2022 för 
passeringslösningar (lås och larm) för att öka tillgången till skolidrottslokaler.  
 
Det finns 35 grundskolor i Stockholms stad som har en egen idrottssal som fortfarande inte är 
bokningsbara via stadens bokningssystem. Eftersom behovet av idrottsanläggningar i 
Stockholm är akut måste dessa lokaler öppnas skyndsamt. Vi ställer oss frågande till att nya 
behovsanalys ska tas fram. Den grönblåa majoriteten tog redan under förra mandatperioden 
fram en strategi för idrottsanläggningar som tydligt redogör för de behovs som finns. Det är 
uppenbart att utbildningsnämnden och idrottsnämnden fortsatt brister i sitt samarbete, med 
konsekvensen att föreningslivet blivit lidande. Alldeles för många barn står idag i kö för att 
kunna idrotta.  
 
Med anledning av ovanstående vill vi fråga: 

1. Om idrottsförvaltningen snarast kan börja avge statusrapporter på individuell skolnivå 
avseende öppnandet av 35 skolidrottslokaler? 

2. Om idrottsförvaltningen, med de individuella statusrapporterna som grund, kan börja 
öppna skolidrottslokalerna individuellt för att fortast möjligt stärka 
anläggningstillgången i Stockholm? 


